
 

 

 

Referat af bestyrelsesmødet tirsdag den 2. februar 2010 

Til stede var: Torben, Kirsten, Bent, Poul, og Gudrun (ref.) 

 

 

Pkt. 1 Godkendelse af referat fra januar-mødet 

Godkendt uden kommentar 

 

Pkt. 2. Generalforsamlingen 

Jens Glavind har sagt ja til at være dirigent 

Poul har fået nej fra to potentielle bestyrelsesmedlemmer.   

Torben og Gudrun skal senest ugens udgang have kontaktet deres to ”kandidater”. 

Bliver det også afslag, drøftes videre proces. 

Kirsten gennemgik det foreløbige regnskab. Medlemstallet er faldet med ca. 75 – til 1272 (513 

under 25 år og 759 over 25 år). Det har betydet 10-12.000 mindre i aktivitetstilskud med det største 

fald i fodboldafdelingen – ude. 

De foreløbige regnskabstal vise et utilfredsstillende underskud. Særlig m.h.t. håndboldafdelingen og 

8752. 

Der tages et møde med håndboldafdelingen for at sikre, at budgettet for 2010 er rettet til. M.h.t. 

8752 tegner den foreløbige annoncetegning positivt, så der kan nås et mere tilfredsstillende resultat 

for 2010. Bestyrelsesmedlemmerne har dog fortsat en opgave i at kontakte yderligere potentielle 

annoncører. 

 

Pkt. 3 Personalefesten 

Bestyrelsens/formands opgaver i forbindelse med Årets Leder gennemgået. 

 

Pkt. 4. Foreningsseminaret 

Indbydelserne skal udsendes snarest. 

 

Pkt. 5. 8752-annonceringen 

Se ovenstående. 

 

Pkt. 6. Eventuelt 

Formanden kontakter Karina Kallehauge for et møde vedr. foreningsudvikling. Gudrun deltager 

også. 

Legepladsen – selv om legepladsen ved klubhuset benyttes meget, har foreningen ikke p.t. økonomi 

til at sætte nye godkendte legeredskaber op. Tværtimod ønskes de gamle rester fjernet – og gerne 

gratis. Der sættes en annonce i 8752 om, at legeredskaberne er til gratis afhentning.   


